
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-04-14, § 16 

 

 Tid: 14 april 2009 kl. 16.30  – 17.45  

   

 Plats: Stora Kollegiesalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 21 april 2009 

  

 

 

Kristina Alvendal   Martin Michel 

  

Närvarande  

 
Ledamöter 

 Kristina Alvendal (m), ordförande 

Martin Michel (mp), vice ordförande 

Ingvar Snees (m) 

Lennart Jansson (m) 

Thomas Persson (m) 

Anna Wersäll (m) §§1-18 

Björn Ljung (fp) 

Bengt Sandberg (s) 

Katrin Nyström (s) 

Rana Khosravi (s) 

 
Ersättare 

 Camilla Lindberg (m) Tjänstgörande 

Sten-Åke Larsson (m) Tjänstgörande §§ 19-20 

Per Altenberg (fp) 

Lars Wyke (kd) 

Helene Lilja (s)                                                            Tjänstgörande 

Karin Falk (s)  

Nicklas Nilsson (s) 

Åke Mezán (v)                                                              Tjänstgörande 

Yildiz Kafkas (mp) 

  

Förhinder har anmälts av ledamöterna Yvonne Fernell Ingelström (m), Håkan Wahlén 

(s) och Mattias Eriksson (v) samt av ersättarna Mikael Eriksson (m), Luke Cook (m) 

och Andreas Eriksson (m). 

Närvarande är även fastighetsdirektören Torbjörn Johansson, nämndsekreterarna Maria 

Stigle och Eva Olofsson, tjänstemän från kontoret: Mikael Forkner, Anita Granlund, 

Andreas Jaeger, Henrik Schmitterlöw och Lars Mattson samt personalrepresentanterna 

Lillemor Öhman (SKTF) och Rolf Bodin (Kommunal) 

  



  

 
 § 16 

Förvärv av bostadsrätter för gruppbostad inom fastigheten Skagafjord 1 

(tidigare benämnd Kista Gård 10). Genomförandebeslut 

Dnr 2009/206/066 

 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner förvärv av 6 stycken bostadsrättslägenheter för 

 gruppbostad inom fastigheten Skagafjord 1 (tidigare benämnd Kista Gård 10) till 

 en kostnad av 10.674.000 kronor. 

 

Ärendets handling   

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 24 mars 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

Nämnden ställer sig bakom kontorets förslag till beslut.  

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ledamöterna Bengt Sandberg (s), Katrin Nyström (s), 

Rana Khosravi (s) och tjänstgörande ersättare Helene Lilja (s) enligt följande: 

 

Det är absurt att staden för sin lokalförsörjning är hänvisad till att inköpa 

bostadsrätter. Det är en direkt konsekvens av att borgerligheten genomdriver en 

hårdhänt segregering av Stockholms innerstad genom att, för det första sälja ut 

alla hyresrätter, och, för det andra, enbart skapa förutsättningar för nyproduktion 

av bostadsrätter. 

 

Med en annan politik skulle verkligheten se annorlunda ut. Givet 

förutsättningarna ser vi ingen annan möjlighet än att Sveriges största kommun ska 

ägna sig åt att köpa in enskilda bostadsrätter och därmed bli en aktör på 

Stockholms överhettade bostadsmarknad. 

 

 

 

 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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